
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 6. januar 2025

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 128
Vil ministeren kommentere artiklen ”Ni år efter Panama Papers: Straffesager på stribe er 
lagt ned”, bragt i Berlingske den 6. januar 2025, herunder give en status over forløbet 
med Panama Papers samt - evt. med bidrag fra justitsministeren - redegøre for, hvorfor 
ingen sag om skatteunddragelse er ført til rejsning af en straffesag? I den forbindelse 
bedes kommenteret om forløbet kan skyldes uklar lovgivning.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Pelle Dragsted (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på pelle.dragsted@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Malte Larsen
formand
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